

Referat fra FAU-møte 8.mars 2017

Tilstede: Hamid Khalkhal, Kristian Sletten, Jorunn Tjoflaat, Jannicke Igland, Kristine Heitmann, Kjersti Hodne, Katherine Ferguson, Rikard With, May- Britt Erstad, Kenneth Kjerland, Tina Teigland, Linda Book Dalsgård, Anne Marie Fenstad, og Hildegunn Baravelli

1. Oppdatering fra pågående saker

Skoledisko. Alt er planlagt og under kontroll. Det mangler per dags dato noen vakter til den siste vekten. Spørsmål om vi skal ha lyssetting. Kenneth Bratland sjekker om han kan låne utstyr privat. Han kontakter Kristian og gir beskjed. Alternativt leier vi utstyr. Prisen på brus settes opp til 25 kroner.

Skolevei. Kristian har fått inn på- og avstigning ved skolen i dokumentet, samt krysset i Morvikbotn og manglende overgangsfelt på Skinstø.

Kvalitetsoppfølging. Jorunn og Katherine var med på møtet på skolen. FAU fikk inntrykk av at foreldrenes synspunkter ble lyttet til og tatt videre med i skolens arbeid. Fagoppfølgerne fikk beskjed om at spørreskjemaet og temaet var vanskelig for foreldre å sette seg inn i.

Vedtakter. Jannicke har laget et utkast til vedtakter for FAU. Blant annet for at FAU Haukedalen skole skal kunne registreres i Brønnøysundregisteret. Skrivet redigeres etter innspill fra FAU og sendes ut til FAU sine medlemmer. På neste møte kan det fattes et vedtak.

Økonomi. Anne Marit har gitt beskjed til rektor om at hver klasse får inntil 1000 kroner til arrangementer for klassene. Hun sender en påminning.

Temakveld. Politiet vil stille på temakveld. Det er ikke avklart hvilke datoer politiet kan eller når vi ønsker det. Uke 11, 12 og 13 kan være aktuelle. May Britt sjekker om onsdag 22. mars kan være mulig. Alternativt 27. og 28. mars eller en av de første dagene i uke 14. Politiet skal gjennomføre et opplegg med de eldste elevene på skolen i uke 11. Det føres på skrivet om temakveld at det settes av tid til at foreldrene kan snakke sammen i etterkant av foredraget for å diskutere aktuelle problemstillinger for de ulike trinn. FAU baker kaker og selger dette sammen med kaffe og te. Vi avklarer hvem som gjør hva i forhold til kafedrift via mail eller på neste møte. Skolen må kontaktes for å høre om vi kan bruke auditoriet. Alternativer er biblioteket eller gymsalen.

Utegruppe. Katherine har en dialog med kommunen. De trenger ytterlige informasjon om finansiering. Katherine har kontaktet rektorer ved flere skoler, men har ikke fått noen gode svar. Hun kontakter nå Mjølkeråen skole hvor FAU har fått satt opp en ballbinge.

17. mai-komiteen. De jobber med arrangementet. Viktig å formidle til denne komiteen at FAU skal få inn pengene og at det bør være et overskudd på arrangementet. Hamid snakker med komiteen.

2. Fotografering. Ikke en aktuell sak for FAU. Hamid sjekker med rektor om de planlegger fotografering ved skolen i nærmeste fremtid. FAU ønsker fotografering for 1. og 7. trinn. Det er spesielt viktig at det blir fotografering av dette års 7.trinn.

Neste møte er 5. april kl. 19.30

Referent: Jorunn Tjoflaat

